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U Domu Vojske večeras je otvorena izložba "Dijanina deca", posvećena velikoj akciji spasavanja
dece iz ustaškog logora Jasenovac u Drugom svetskom ratu.
Izvor: Tanjug, Foto: Ministarstvo odbrane
Do 14. juna građani će u Domu Vojske, kroz fotografije dnevničke beleške Dijane Budisavljević,
moći da saznaju kako je ona spasavala decu iz Jasenovačkog logora.
Ministar odbrane Aleksandar Vulin je, govoreći o značaju ove izložbe, rekao da je važno znati šta
se dešavalo sa našim narodom.
Autor: Ministarstvo odbrane
- Važno je znati, jer ako budemo ćutali, kao što smo ćutali decenijama unazad, to zlo će se
ponoviti. Dijana Budisavljević nije bila Srpkinja, ali je spasila 7.500 srpskih dečaka i devojčica. Ako
tražimo put ka pomirenju, put Dijane Budisavljević je put ka pomirenju, a ne put Blajburga i ne put
Alojzija Stepinca - rekao je Vulin.
Autor: Ministarstvo odbrane
On je ponovio da je važno znati šta se dešavalo sa našim narodom i da je "u tom vremenu zla
uvek bilo ljudi". 
Vesti Minut dva
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